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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEȚEAN CARAȘ-SEVERIN 

 Piaţa 1 Decembrie 1918, nr. 1, 320084, REŞIŢA  

Tel. +40 –  (0)255 –  211420,1 Fax: +40 (0)255 211127  

E-mail:  cjcs@cjcs.ro  

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 09.03.2020, ora 12,00, în cadrul şedinţei extraordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 26 de consilieri județeni.  

 Lipsesc motivat domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius, domnul consilier Marșalic Jaro Norbert, 

doamna consilier Pascu Ionela-Ancuța și domnul consilier Surdu Daniel George. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.207/05.03.2020, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/4550/05.03.2020, potrivit art.178 alin.(1) și art.179 alin.(1) din Codul 

administrativ, completat ulterior, invitaţilor prin adresa nr.I/4553/05.03.2020 şi s-a adus la cunoştinţă 

locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 06.03.2020. 

Participă de drept domnul secretar general al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul subprefect Anton Paulescu, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de candidați dintre care vor fi selectați membrii 

Consiliului de Administrație al SC AQUACARAS S.A.,precum și încredințarea unui mandat expres 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Caraș-Severin în Adunarea Generală a 

Acționarilor la S.C. AQUACARAȘ S.A. 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe anul 

2020. 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin  

nr.48/19.02.2020 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a bugetelor 

de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  

Caraş-Severin și  finanţate de către acesta pe sursa A,pe anul 2020.  

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.50/19.02.2020 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Județean de Urgență 

Reșița, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean și finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 

2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua, tuturor! Am convocat o ședință extraordinară a 

Consiliului Județean Caraș-Severin. Ați văzut care sunt proiectele de pe ordinea de zi. Ținând cont de 

derularea evenimentelor, decizia definitivă a unei instanțe pe procesul privind Consiliul de Administrație 

de la AQUACARAȘ și adresele primite de la Prefectură, Direcția de Sănătate Publică, Spitalul Județean 

de Urgență Reșița, am procedat la redactarea, întocmirea celor 3 proiecte de hotărâri. Ședința este legal 

constituită. Dacă sunt întrebări legate de ordinea de zi sau propuneri? 

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț: Domnule președinte, domnule secretar, vă rog să se 

menționeze în procesul-verbal de ședință, la punctul nr.1 nu particip la vot. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot 

ordinea de zi. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

* 
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Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:  

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de candidați dintre care vor fi selectați membrii 

Consiliului de Administrație al SC AQUACARAS S.A., precum și încredințarea unui mandat expres 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Caraș-Severin în Adunarea Generală a 

Acționarilor la S.C. AQUACARAȘ S.A. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Știți că, au fost acele procese pe care le-am avut legate de 

Consiliul de Administrație al Societății AQUACARAȘ. Întâi a fost solicitarea domnului Dan Stan și, 

apoi, procesele intentate de Consiliul Județean. Există în acest moment o soluție definitivă prin care se 

spune că forul legislativ, Consiliul Județean, nu trebuia să intervină în selecția candidaților, trebuia luat ca 

un dat lista propusă de societatea care a făcut selecția la vremea respectivă. Este o decizie a instanței, nu o 

mai comentez. Însă, din punctul meu de vedere, mult mai democratic a fost cum am procedat noi, pentru 

că acționarul majoritar la Societatea AQUACARAȘ este Consiliul Județean, nu președintele Consiliului 

Județean. Nu puteam prin semnătura mea să stabilesc care sunt membrii în Consiliul de Administrație. De 

aceea am procedat la acel vot, cum, de altfel, s-a întâmplat și la celelalte unități administrativ-teritoriale, a 

existat un vot al consiliilor locale pentru membrii în Consiliul de Administrație. E bine ca să fim în 

consonanță cu decizia instanței. Astăzi, am redactat proiectul de hotărâre prin care îl mandatăm pe 

reprezentantul nostru în Adunarea Generală a Acționarilor, domnul consilier Sandu Albu, să aprobe 

membrii Consiliului de Administrație, într-o ședință ulterioară a Adunării Generale a Acționarilor. Deci, 

astăzi, nu facem altceva, decât să-i înmânăm domnului consilier Albu, lista așa cum a fost ea înaintată 

Consiliului Județean de către societate. Dacă o să vă uitați cu atenție, o să vedeți că și, acolo, în listă 

există o greșeală. Există un reprezentant sau un doritor care are un număr mai mare de puncte decât cel 

din fața lui. Între timp, au mai survenit anumite evenimente, făcând ca unii dintre cei care la vremea 

respectivă și-au dorit și au și fost, să nu mai poată fi. Este cazul domnului Trifunescu, domnului Petrescu. 

Însă, fiind această decizie a instanței, am redactat acest proiect de hotărâre. Îl mandatăm pe domnul Albu, 

îi înmânăm lista. Sigur, în proiectul de hotărâre sunt și condițiile pe care Adunarea Generală a 

Acționarilor va trebui să le respecte atunci când va alege membrii Consiliului de Administrație, dacă 

există această posibilitate din lista care mai există în acest moment. Adunarea Generală a Acționarilor va 

fi convocată în termenele legale. Nu este o ședință extraordinară. Până atunci, societatea funcționează cu 

conducerea actuală, fără Consiliul de Administrație și, sigur, pentru deciziile pentru care era nevoie de 

Consiliul de Administrație, va fi convocată Adunarea Generală a Acționarilor. Nu alegem astăzi 

reprezentanții în Consiliul de Administrație, ca să fiu foarte bine înțeles. Domnul secretar, dacă doriți să 

faceți completări? 

Domnul secretar la județului Ciobanu Darian: Nu, domnul președinte. Ați fost exhaustiv.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Dacă sunt întrebări? 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Da, domnule președinte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: O singură problemă se mai ridică în continuare și anume, 

câți reprezentanți în Consiliul de Administrație va numi Consiliul Județean, din cei 7? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, Consiliul Județean nu mai numește nici 

un reprezentant. 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Nu, am înțeles. Împuternicește. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Tocmai asta a spus instanța, că nu numește Consiliul 

Județean, ci reprezentantul în Adunarea Generală. Așa cum s-a făcut atunci, în cadrul Adunării Generale 

a Acționarilor, alegerea membrilor Consiliului de Administrație prin vot cumulativ, la fel, la solicitarea 

unui alt reprezentant, unui alt acționar al Societății AQUACARAȘ, fie el și minoritar, se poate solicita 

vot cumulativ și în funcție de numărul de voturi vor fi desemnați membrii Consiliului de Administrație. 

Votul cumulativ este o posibilitate prevăzută de lege, astfel încât fiecare acționar, chiar și minoritar, să 

poată avea reprezentanți în Consiliul de Administrație în funcție de numărul de voturi. Acest vot 

cumulativ poate fi solicitat, repet, de orice acționar oricât de multe sau de puține acțiuni are și este 

obligatoriu la alegerea membrilor în Consiliul de Administrație.  

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Aceasta era și sugestia mea, domnule președinte, a 

noastră, a Grupului PNL, să avem în vedere și acționarii minoritari.  



 3 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Așa s-a întâmplat și data trecută. Dar, repet, a fost vot 

cumulativ și în funcție de numărul de voturi pe care îl avea fiecare acționar, numărul de voturi era dat de 

numărul de acțiuni, s-a ales Consiliul de Administrație. Doar că fiecare unitate administrativ-teritorială, 

în urma votului secret într-o ședință de consiliu, a stabilit pe cine susține reprezentantul fiecărui UAT în 

Adunarea Generală a Acționarilor, dar, cu siguranță, se va respecta votul cumulativ. Astăzi, noi, deși este 

vorba de persoane, dar fiind vorba de o listă, nu o să fie vot secret, pentru că e lista în totalitate așa cum 

ne-a fost înaintată de firma care a avut contract cu Consiliul Județean. Dacă mai sunt alte…Vă rog. 

Domnul consilier Lazăr Constantin: Ce se întâmplă cu deciziile pe care le-a luat Consiliul de 

Administrație, în perioada asta? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Instanța nu a stabilit. Rămân în vigoare. Dacă era o 

problemă în acest sens, instanța ar fi spus că nu…Dar nu s-a cerut acest lucru și rămân în vigoare toate 

deciziile. Bun. Dacă nu mai sunt….Vă supun la vot articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul vicepreședinte  Popovici Ionuț  nu participă la vot. 

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul vicepreședinte  Popovici Ionuț  nu 

participă la vot. 

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul vicepreședinte  Popovici Ionuț  nu 

participă la vot. 

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul vicepreședinte  Popovici Ionuț  nu 

participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț  nu participă la vot. Se adoptă hotărârea.  

Următoarele proiecte sunt cele care fac referire la bugetul Consiliului Județean. Este vorba de o 

rectificare a bugetului și de două consecințe ale acestei rectificări.  

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:  

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe anul 

2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Propunem o rectificare a bugetului propriu al județului 

Caraș-Severin, cu suma de 387,00 mii lei, atât la partea de venituri, cât și la partea de cheltuieli. Bugetul 

ajungând de la 236.064,94 mii la 236.451,94 mii lei. Aici, avem o rectificare la venituri de 14,00 mii lei. 

Este vorba despre o adresă a Ministerului Agriculturii și Dezvoltării Rurale care a fost înregistrată la 

Consiliul Județean în data de 4.03.2020. Este destinată realizării activităților de colectare, transport, 

depozitare și neutralizare a deșeurilor de origine animală. Celelalte rectificări sunt legate de solicitările, 

cum vă spuneam, ale Comitetului Județean de Urgență, ale Instituției Prefectului - Județul Caraș-Severin, 

Direcția de Sănătate Publică și Spitalul Județean, legate de măsurile întreprinse de noi, având în vedere 

posibilele riscuri legate de prezența infecțiilor cu ”Coronavirus”. Avem o suplimentare la capitolul 51 

”Autorități externe” cu suma de 168,75 mii lei la titlul ”Bunuri și servicii” și o majorare a capitolului 66 

”Sănătate” cu suma de 204.250 pentru Spitalul Județean de Urgență Reșița, în vederea asigurării 

stocurilor de substanțe dezinfectante/decontaminante. Un prim lot din aceste substanțe a fost achiziționat 

de către Spitalul Județean, din bugetul propriu. Până la decontarea acestor bani de către minister, 

suplimentăm bugetul Spitalului Județean, pentru a nu fi sincope în aprovizionarea cu aceste materiale. 

Restul banilor, cei 168 de mii, suplimentăm bugetul Consiliului Județean pentru a pregăti spații de 

carantină, dacă vom avea solicitări pe această temă, cu posibilele infecții cu ”Coronavirus”. Dacă sunt 

întrebări? 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Domnule președinte, după cum eu atrăgeam atenția și în 

ședința de aprobare a bugetului, sumele pentru Spitalul Județean au fost aprobate de noi, au fost mici. 

Contribuția Consiliului Județean, mai exact, nu a fost suficientă, în opinia mea. Iată că, realitatea ne 

obligă să suplimentăm aceste sume. În continuare, vă rog să avem în vedere, la următoarele rectificări, să 

suplimentăm pe cât posibil sumele alocate către Spitalul Județean. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Și în continuare vă spun că așteptăm și bani de la Guvernul 

României, pentru a suplimenta. Această suplimentare o facem din bugetul propriu. Este o sumă, zic eu, 

considerabilă, pentru bugetul nostru, 200 mii lei, tocmai pentru a nu fi Spitalul pus în situația de a nu a 

avea fonduri în momentul în care ar termina stocurile pe care le are de dezinfectanți și ce au mai avut 
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nevoie. Dar, repet, aceste cheltuieli trebuie susținute, așa spune legea, de către minister, Ministerul 

Sănătății. Dacă mai sunt alte…Sigur, dacă va mai fi nevoie, să sperăm că nu va mai fi nevoie, vom 

încerca să identificăm fonduri pentru a aloca Spitalului Județean. Dacă mai sunt intervenții?  Articolul I, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:  

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin  

nr.48/19.02.2020 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a bugetelor 

de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-

Severin și finanţate de către acesta pe sursa A, pe anul 2020.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Consecință ale proiectelor anterioare. Este suma pentru 

spațiile de care vă spuneam. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. 

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:  

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin nr. 

50/19.02.2020 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Județean de Urgență 

Reșița, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean și finanţată de către acesta pe sursa F, pe anul 

2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este majorarea de care vă spuneam. Articolul I, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. Fiind ședință extraordinară, nu avem ”Întrebări. Interpelări”.  

Declar ședința închisă. Dacă va mai fi nevoie pentru astfel de evenimente, de ședințe de Consiliu 

Județean, cu siguranță, le vom convoca, așa cum am făcut și acum. Vă mulțumesc. O zi frumoasă! 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

    PREȘEDINTE,                        SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 

         Silviu HURDUZEU                           Darian CIOBANU 

 

 

 

 

 

 

            
 FP/FP/ 1 ex.  
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